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Joanna Jaszczuk

JEN TADY. Referendum o stěhování? Kempa: Je to
férové   řešení. Pomůže to, aby si představitelé EU
uvědomili, v jaké „bublině“ žijí

wpolityce.pl/polityka/650980-referendum-ws-relokacji-kempa-najuczciwsze-rozwiazanie

„ Referendum by mohlo ukázat bublinu, ve které žijí ti, kteří jsou
odtrženi od problémů migrace, a přesto tyto myšlenky prosazují
v Evropském parlamentu a Evropské komisi. Myslím, že je
nesmírně důležité dát najevo těm, kteří stále nemají se svými
komunitami žádný kontakt, že jejich politika pomalu ztrácí na
atraktivitě pro občany jednotlivých členských zemí EU, říká
europoslankyně Beata Kempa, bývalá šéfka kanceláře premiéra.
na portál wPolityce.pl.

" Velmi férový návrh"

Brusel se vrací k tématu relokace migrantů a v případě zemí, které
se na tomto rozdělení nechtějí podílet, hodlá uplatňovat pokuty ve
výši 20 000 eur. eur za každého nepřijatého migranta.

Během včerejší debaty v Sejmu prezident PiS Jarosław Kaczyński
oznámil, že Polsko zorganizuje referendum o této otázce.

Na návrh šéfky vládnoucí strany Beaty Kempy, která při svém
působení v kancléřství hl. Premiér se zabýval i věcmi souvisejícími s
humanitární pomocí.

https://wpolityce.pl/polityka/650980-referendum-ws-relokacji-kempa-najuczciwsze-rozwiazanie
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Myšlenka relokace uprchlíků, která fungovala ještě před pár lety, prakticky
zkolabovala. Proti tomu úspěšně protestovala polská vláda. Samozřejmě mám na
mysli toho, kdo začal pracovat po volbách v roce 2015, protože ten předchozí
využíval spíše politiku „Herzlich Wilkommen“, a dokonce i Donald Tusk [během
migrační krize 2015-2016 předseda Evropské rady – pozn. . JJ] věřil, že bychom
měli platit pokuty za nepřijetí migrantů, což byla naprosto strašná věc

říká můj partner.

Europoslanec Kempa označil návrh referenda za velmi spravedlivý.

Budeme tak moci reagovat i na případné útoky ze strany EU, která se nás pomocí
dalšího prvku, tentokrát souvisejícího s migrací, snaží znovu otestovat a použít
takový „knipl“. Brusel se s vědomím našeho, léta neměnného postoje snaží – pokud
nesouhlasíme s přemístěním – říci, že nerespektujeme lidská a občanská práva,
proto by měly být znovu uplatňovány různé druhy omezení, které se již uplatňují k
nám v tuto chvíli. Připadá mi to nerozumné

– hodnotí bývalý šéf KRPM.

Referendum je tedy velmi férový návrh pro samotné Poláky a navíc v Evropské unii
neexistuje lepší mandát než ten, který vyplývá z referenda provedeného mezi
občany velkého členského státu

- přitahuje pozornost.

" Pašeráci lidí si už mnou ruce"

Referendum podle Kempy také vytvoří příležitost k diskusi a výměně
argumentů.

V našem případě věřím, že to budou argumenty pro bezpečnost naší vlasti,
suverenitu a bezpečnost hranic

– zdůrazňuje poslanec Evropského parlamentu.

To, co se v tuto chvíli děje s uprchlíky, není jen otázkou relokace, ale také hybridní
války, kterou nám Rusko de facto vyhlásilo. Posílání, ať už přes Lukašenka nebo
(když se podíváme na to, co se děje na hranici s Königsbergem), by mělo vědět, že
uprchlíci začínají být jakousi municí, kterou má Putin v ruce. I tento aspekt bude
proto potřeba jasně a srozumitelně vysvětlit, zejména těm, kteří si naivně „kupují“
mainstreamové vyprávění, všem, kteří jsou pobouřeni, že opět porušujeme lidská
práva a používáme tlačenky

podotýká můj partner.
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Myslím, že také jednou provždy ukážeme, jak situace vypadá v praxi – jak je to ve
Francii, Německu, Itálii a nakonec vrcholný příklad, kterým je Švédsko, které si s
tímto problémem zjevně neví rady. Jde také o velký tlak přes mořskou hranici do
Řecka nebo Itálie. Bude také možné ukázat mechanismy, díky kterým se diskuse
prohloubí

on přidává.

A nakonec – upozorníme je na jednu základní věc – že snaha vnutit nám
přidělování imigrantů, kteří k nám přicházejí z jiných zemí Evropské unie, vede k
tomu, že si pašeráci lidí už mnou ruce. S vědomím, že EU nutí členské státy
přijímat migranty pod hrozbou sankcí, je budou co nejvíce kárat. Unie by měla
bojovat proti pašování lidí a aktivovat všechny mechanismy, včetně mechanismů
vlivu ve třetích zemích

– zdůrazňuje Beata Kempa.

Další výhodou by byla vizualizace dat, která byla nedávno hlášena v Německu.
Ukazují, že další vlna migrantů, která přichází, souvisí se sloučením rodin, a nikoli s
příchodem do Evropy za prací.

poznamenává.

Prioritou je ale hledisko naší bezpečnosti a to, že na uprchlickou krizi reagujeme
modelově, ideálně. A to je krize způsobená brutální válkou za naší východní hranicí

– dodává europoslanec PiS.

Co prokáže referendum?

Můj partner také nastoluje otázku pomoci uprchlíkům na místě, v
blízkosti zemí jejich původu. Pozitivní stránky takového řešení
nedávno zmínil Fr. prof. Waldemar Cisło .

Ještě v době, kdy jsem pracoval v kancléřství předsedy vlády, Polsko silně tlačilo
na pomoc na místě, což bylo přijato s velkým uznáním. Dělaly to nevládní
organizace, ale také s podporou polského státu, v nejvíce migračních oblastech -
především na Blízkém východě. Hovoříme zde nejen o humanitární pomoci, ale
také o rozvojové pomoci, která těmto lidem umožňuje realizovat své životní zájmy
přímo na místě. Tento důležitý aspekt stojí za to znovu zdůraznit

– upozorňuje europoslanec Kemp.

https://wpolityce.pl/polityka/650025-ks-cislo-tematu-uchodzcow-uzywa-sie-jako-palki-politycznej
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Dalším problémem je naše národní a identitní struktura. Jsou země, kterým multi-
kulti nevadí. Dnes vidíme, jak moc se celostátně hroutí. Jak vstupují jiné kultury,
které nemusí být nutně kompatibilní s křesťanskou západní civilizací, a začínají
narušovat národní struktury daných zemí

on přidává.

Referendum je tedy pro naši společnost jedním z nejférovějších návrhů. Garantuji,
že pokud by dnes takové referendum bylo vypsáno téměř v každé jednotlivé zemi
EU, zejména v Itálii, Řecku, Švédsku nebo dokonce Německu, jsem s výsledkem
naprosto spokojen. Lidé jsou tak unaveni z této nekontrolované migrace, že
výsledek může být ne. Ukazují to výsledky voleb například v Itálii, kde jedním z
důvodů vítězství Giorgia Meloni byla neprozíravá migrační politika předchozích vlád

hodnotí politik.

Referendum by také mohlo ukázat, v jaké bublině žijí ti, kteří jsou odtrženi od
problémů migrace, a přesto takové myšlenky prosazují v Evropském parlamentu a
Evropské komisi. Myslím si, že je nesmírně důležité dát jasně najevo těm, kteří
stále pravděpodobně nepřicházejí do styku se svými komunitami a nechápou, že
jejich politika pomalu ztrácí na přitažlivosti pro občany jednotlivých členských států
EU

on přidává.

" Je to diktát"

Zajímavým aspektem je také to, kde EU skutečně získala částku 20
tisíc. eur za každého nepřijatého migranta. Nepřipadá vám to jako
pokus ocenit tyto lidi, přeměnit jejich životy na peníze?

Přesně tak. EU se v současnosti imigranty nezabývá. Za poslední rok jich bylo
vydáno cca 140 tis. rozhodnutí o odeslání zpět do země původu, která navíc nejsou
realizována, protože státní orgány jsou při jejich realizaci zcela bezradné.
Vzhledem k tomu, že Brusel není schopen se s tímto problémem vypořádat,
rozhodl se, že bude nejlepší pod trestem sankcí administrativně vymáhat členské
státy. Je to diktát

říká můj partner.

A i kdybychom se dohodli na přidělení 1900 lidí na zemi, stále to neřeší problémy v
zemích, kde tito migranti chtějí zůstat. Jde o zjevnou provokaci, protože
představitelé EU dobře vědí, že s tímto typem akce nebudeme souhlasit, a za
druhé – později to budou chtít použít jako „blbce“ pod názvem „právní stát“
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- soudci.

Stále v EP slyším, že to, co se děje, ať už na hranicích s Běloruskem nebo ze
strany Königsbergu, jsou tlačenice, „nerespektování lidských a občanských práv“,
už vidíme, jaká je jejich koncepce hybridní války, využití tzv. uprchlíky Putinem jako
munici. Žijí v naprostém odtržení od reality

zdůrazňuje Kemp.

A pokud jde o tresty za nepřijetí migrantů, připomenu, že Polsko bylo hrdou zemí,
pokud jde o válečné uprchlíky z Ukrajiny. Neprosili jsme o fondy EU. Poláci
darovali, co jim srdce dovolilo, zvláště v prvním, nejtěžším období. Vláda připravila
prostředky na tolik potřebný zákon o pomoci uprchlíkům z Ukrajiny, který také
hodně stál

- přitahuje pozornost.

A dnes, velmi dlouho po prvním, nejžhavějším období, říkáme, že máme zaplatit 20
000. na jednoho migranta, který přijde za rodinou a ne za prací, buď někdo v
Bruselu nepřemýšlí, nebo by to mělo být považováno za provokaci

– shrnuje bývalý šéf kancléře předsedy vlády.

ČTĚTE TAKÉ:

- Jarosław Kaczyński oznamuje: Nesouhlasíme s nuceným
přesídlením migrantů. A to musí být předmětem referenda

- POUZE U NÁS. Prof. Legutko: Byli jsme faulováni. Myslím, že
většina společnosti se k relokaci ráda vyjádří

- Sejm přijal rezoluci proti relokaci migrantů! Nehlasoval celý klub
levice a většina KO. Poslanci PiS: "Toto je Polsko"

 
 

https://wpolityce.pl/polityka/650810-prezes-pis-zorganizujemy-referendum-ws-relokacji-migrantow
https://wpolityce.pl/polityka/650851-legutko-w-sprawie-relokacji-zastosowano-wobec-nas-faul
https://wpolityce.pl/polityka/650831-sejm-przyjal-uchwale-ws-sprzeciwu-wobec-relokacji-migrantow

